

证书格式号/Form: S01.02-

JY000046

CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

船用产品检验证书

INSPECTION CERTIFICATE OF MARINE PRODUCT

	ME TASK SYCOPTITICATE NO. JY14POU428 UZ	
兹证明应	江苏佼燕船舶设备有限公司	的申请,
卜列产品绘 本社	上署名验船师检验,符合本证书注明标准的要求。	
	ify that, upon request of Marine Equipment Co.,Ltd	
the following p the requiremen	products have been inspected by the undersigned surveyor to the Society and are found to costs of the specified standards.	mply with
制造广名	江苏佼燕船舶设备有限公司	
Manufacturer	Jiangsu Jiaoyan Marine Equipment Co., Ltd	
订货方	江苏佼燕船舶设备有限公司	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
Purchaser		
产品名称	安金带	
Product	Safety belt	
产品编号		•
Serial No	见明细栏/SEE PARTICULARS	

申请方确定的产品标准/ Product Standard Specified by the Applicant

国际救生设备规则

LSA Code

产品检验标志/ Marking

· 位置/ Position

标志样式/ Type of Marking

2014年4月21日

发证日期 Date of issue Apr. 21, 2014 在产品上/ On the product

Tang Xiaohong

本证书根据中国部级社《铜质海船入级浏览》及有关程序规定签发。关于证书的有关规定见本证书页背面的说明。离本证书包括多页纸张时,则所有证书页为一个整体,必须同时使用。每一页证书均须由本社避章方为有效。证书复印件无效。还何单位和个人均不应摘录或书选本证书的部分内容。有关各方对所持证书的真实性有

This Certificate is issued pursuant to the Rules for Classification of Sea-going Sieel Ships and related procedures of the Society. Refer to the back of the certificate for detailed requirements of the certificate. When the certificate consists of more than one page, all pages of the certificate are taken as a whole and are used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of the Society and no copied form of the certificate is regarded as valid. Any part of the certificate is not to be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who are doubted about the authenticity of the certificate may inquire of the Society or its offices.





中国阶级社总部/CCS headquarters, 北京市东直门南大街9号船检大厦

邮编: 100007 电码/Tol: +86(10)58[12288 传真/Pux: +86(10)58[128]]

Whilles Site: http://www.cos.org.co 电流/Tal: +86(510)86851639 位真/Paxt +86(5)0)86856409

CCS Mansion, 9 Dongzhimon Nam Da Jie; Beijing 100007, China 本地检验机构/CCS Local Office: 中国船级社在阴办事处

GCS: Jiangyin Office

第1页共2页/Page 1 of 2

产品明细/ Product Description

安全带 型式/Type 产品编号/Serial No. 材料/Material

安全负荷/Safety load

安全带 型式/Type 产品编号/Serial No. 材料/Material

安全负荷/Safety load

安全带 型式/Type 产品编号/Serial No. 材料/Material

安全负荷/Safety load

- : 二点式/Two-point type
- : 1400001-1400200
- ,不锈钢SUS316用于带扣、带座、带钩; 锦纶丝用于背带
- : 100kg
- , 三点式/Three-point type
- 1400001-1400300
- ,不锈钢SUS316用于带扣、带座、带钩, 锦纶丝用于背带
- : 100kg
- : 四点式/Four-point type
- : 1400001-1408000
- ,不锈钢SUS316用于带扣、带座、带钩,锦纶丝用于背带
- : 100kg

试验项目及结果/ Scope of Testing and the Result

上述安全带经125kg(1.25倍SML)强度试验合格。
The above-mentioned Safety Belts were strength tested satisfactorily with 112.5kg load(1.25times of SWL).

本社已审核了产品厂无石棉声明,但本社的审核不免除产品厂按照合同关系向订货方保证产品无石棉的责任。 The declaration of asbestos-free submitted by manufacturer has been reviewed by the Society. However, liability of the manufacturer to guarantee the products are asbestos-free to purchaser under contract will not be exempted.

责任声明/Statement of Responsibility

本社的检验不影响、智代与本社授权或检验无关的各方对上述工厂的认可和发证,并且不对与本社授权或检验无关的各方负责,不承担其未经应允而承认、接受本社检验所导致的法律和经济责任。
The inspection of the Society does not affect and replace any approval and certification of the manufacturer by any parties that bear no relation with this Society's authorization or survey and

manufacturer by any parties that bear no relation with this Society's authorization or survey and therefore takes no responsibility for these parties. The Society does not undertake any legal and economic liabilities arising from accepting this Society's certificate without prior permission from this Society.

中国船级社江阴办事处

CCS Jiangyin Office





产品明细/Product Description

安全带 型式/Type 产品编号/Serial No. 材料/Material

安全负荷/Safety load

安全带 型式/Type 产品编号/Serial No. 材料/Material

安全负荷/Safety load

安全带 型式/Type 产品编号/Serial No. 材料/Material

安全负荷/Safety load

- : 二点式/Two-point type
- : 1400001-1400200
- ,不锈钢SUS304用于带扣、带座、带钩; 锦纶丝用于背带
- 100kg
- : 三点式/Three-point type
- 1400001-1400300
- ,不锈钢SUS304用于带扣、带座、带钩; 锦纶丝用于背带
- 100kg
- , 四点式/Four-point type
- 1400001-1412000
- ,不锈钢SUS304用于带扣、带座、带钩, 锦纶丝用于背带
- : 100kg

试验项目及结果/ Scope of Testing and the Result

上述安全带经125kg(1.25倍SWL) 强度试验合格。
The above-mentioned Safety Belts were strength tested satisfactorily with 112.5kg load(1.25times of SWL).

本社已审核了产品厂无石棉声明,但本社的审核不免除产品厂按照合同关系向订货方保证产品无石棉的责任。The declaration of asbestos-free submitted by manufacturer has been reviewed by the Society. However, liability of the manufacturer to guarantee the products are asbestos-free to purchaser under contract will not be exempted.

责任声明/Statement of Responsibility

本社的检验不影响、替代与本社授权或检验无关的各方对上述工厂的认可和发证,并且不对与本社授权或检验无关的各方负责,不承担其未经应允而承认、接受本社检验所导致的法律和经济责任。

The inspection of the Society does not affect and replace any approval and certification of the manufacturer by any parties that bear no relation with this Society's authorization or survey and therefore takes no responsibility for these parties. The Society does not undertake any legal and economic liabilities arising from accepting this Society's certificate without prior permission from this Society.

中国船级社红阴办事处

CCS Jiangyin Office

